
 

 

Dagsorden/referat 
 

 

Skolebestyrelsen Dato: 11/12-24 

 

Sted: Skolen 

 

Kl. 17.00-19.00 

 

Tilstede:  

 
Fraværende: Anita 

 

 Hvad handler 

dagsordenspunktet om?  

Referat:  

Johnny Nielsen 

Punkt 1 Orientering fra: 

a) Godkendelse af 
referat 

b) Pædagogisk Forum 
c) Skolens ledelse – 

økonomi + 
personalesituationen  

d) Til- og afgang 
e) Bæktoften 

f) Trivsel  

g) Orientering i øvrigt  
 

a) Godkendt 

b) Lærerne blev orienteret om 
det nye 

fraværsregistreringssystem.  
Der er fokus på, om vi kan 

gøre mere for at det er 
”nemmere” at komme ind i 

en klasse som vikar. 
Der har været brandøvelse 

på skolen, det gik rigtigt 
godt. 

c) Der har ikke været møde 
omkring økonomi siden sidst. 

d) Ingen til- eller afgang på 
skoledelen.  

e) Der er blevet ansat en mere 
til at åbne om morgenen. 

Der har været julekipppedag, 
det var en god dag.  

f)  
g) Skolens tag: skolen har 

sendt en henvendelse, men 
der er ikke kommet noget 

retur. 
Maling: Vi vil gerne have 

skolen malet. Der er ikke 
kommet nogen retur om det 

kan lade sig gøre. 
Bestyrelsen bliver orienteret 

om flyttet af lokaler. 
Morten og Jill informerer om 

mødet med 
overbygningslærerne, hvor 

der var snak om indretning 
af overbygningen.  

Punkt 2 Budgetdrøftelse Bestyrelsen bliver orienteret 
om skolens økonomi, for det 



 

kommende kalenderår. 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Klassedannelse Herunder kommende  

0. kl. ca. antal elever 32. 
Bestyrelsens beslutning om 

at dele ved 24 elever i 
børnehaveklassen, ønsker 

bestyrelsen at opretholde.  
7. kl. ca. antal elever ? Skolen 

ved endnu ikke hvor mange 
elever der er i 7. klasse det 

næste skoleår.  
9. kl. ca. antal elever 48. 

Bestyrelsen orienteres om hvad 
ledelsen tænker er bedst, i 

forhold til antallet af klasser for 
det kommende skoleår. 

Tovholder MM  

Punkt 4 Internat Internatet for bestyrelsen udsættes 
til slutningen af skoleåret eller 

opstarten af det næste.  
Ledelsen kommer med et udspil til 

datoer både før og efter 
sommerferien. Ønsket er 1,5 

hverdag, opstart ca. 14 og til 15 
dagen efter.  

Tovholder MM  

Punkt 5 Forslag til ny vej Bestyrelsen mener det vil have stor 
betydning for skolen og den trafik 

der vil komme omkring skolen.  
Skolebestyrelsen bakker op om det 

skriv der er lavet. Morten lavet en 
skriv på vejene af ledelsen, skolen 

og skolebestyrelsen.  

Tovholder  MM  

Punkt 6 Årshjul Fra seneste referat: Der bliver 

snakket om årshjulet, dog bliver vi 
ikke færdig. Punktet kommer på 

igen næste gang. Bestyrelsen skal 
have kigget på årshjulet inden 

næste gang. 
Der er ikke mere ang. årshjulet. 

Tovholder  MM  

Punkt 7 Skoleudviklingssamtale Ny dato – tilmelding  

16/1-25, 13-15. Martina og Jill 



 

deltager. 

Tovholder MM  

Punkt 8 Julefrokost for 
bestyrelsen 

Der skal ikke afholdes julefrokost 
for bestyrelsen. 

Tovholder  MM  

Punkt 9 BUPL’s arrangement om 

SFO/Klub 18/3 

Maibritt, Jill, Martina og Tine 

ønsker at deltage. 
Annette deltager fra skolens SFO. 

 

Punkter til kommende møder: •  

Hvem skal informeres om 
hvad? 

 

 

 


